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Skatteudvalget 

Til: 

Dato: 

Klima-, energi- og forsyningsministeren 

21. august 2020 

 

 

 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

SAU alm. del 

Spørgsmål 635 

Vil ministeren redegøre for det årlige provenu, hvis man fjerner den direkte 

støtte til biomasse og biogas under PSO-ordningen, den såkaldte 15-øres 

støtte? Provenuet bedes opgjort for henholdsvis biomasse og biogas i 

umiddelbar virkning, efter tilbageløb og efter tilbageløb og adfærd. Dette 

bedes opgjort for alle årene 2020-2025 og i varig virkning. Der bedes her 

anvendt 2020-niveau og faste 2020-priser. Ministeren bedes endvidere 

opgøre virkningen på råderummet i 2020-priser. Endeligt bedes ministeren 

redegøre for, hvilket forlig aftalen er omfattet af, og hvor længe støtten er sat 

til at løbe. 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til 

lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

Bjørn Brandenborg 

formand 
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